
Protokół Nr VI /2019 
z VI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 29 marca 2019 r. 
 

VI sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=4GyyyMFbLEs  
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
 
Obrady rozpoczęto 29 marca r. 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:53 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 
 
Ad.2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Adam Krzysztoń zgłosił zmianę do porządku polegającą na wprowadzeniu 
dodatkowego punktu tj. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska odnośnie 
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realizacji inwestycji budowy tunelu pod przejazdem kolejowym linii nr 91 Kraków 
Główny – Medyka na międzynarodowym szlaku linii kolejowej. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad wraz ze zmianą. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
PRZECIW (1) 
Halina Golec. 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia.  
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Łańcuckiego w 2018 r.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na 
lata 2019 – 2021.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2019. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
10. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

11. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
13. Sprawy różne.  
14. Zakończenie. 
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Ad. 3.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Łańcuckiego w 2018 r. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łańcuckiego 
w 2018 r. przedstawiła i omówiła Edyta Urban z Biura Pionu Ochrony Spraw 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego.  
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego 
na lata 2019 – 2021. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban z Biura Pionu Ochrony Spraw 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego. 
Głos w powyższym temacie zabierał radny Jan Magoń oraz pan Starosta. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 
2019 – 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr VI/37/2019 w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 
2019 – 2021 została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na 
rok 2019. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie.  
Głos w dyskusji zabierał radny Jan Magoń. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Magoń. 
 
Uchwała Nr VI / 38 / 2019 w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON 
na rok 2019 została podjęta (w załączeniu).  
 
Ad 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczący dokończenia modernizacji 
linii kolejowej Kraków – Medyka na odcinku od Rzeszowa do granicy polsko – 
ukraińskiej przedstawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr VI/39/2019 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczący realizacji inwestycji 
budowy tunelu pod przejazdem kolejowym linii nr 91 Kraków Główny – Medyka na 
międzynawowym szlaku linii kolejowej przedstawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta 
Łańcucki.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr VI/40/2019 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
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Ad.7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Do projektu uchwały zapytania złożył radny Jan Magoń, radny Janusz Bester, radny 
Michał Mac.  
Odpowiedzi na powyższe zapytania odpowiedzi udzielił pan Skarbnik oraz pan Starosta.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
Uchwała Nr VI/41/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
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Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr VI/42/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu. 
 
Radny Jan Magoń zwrócił się z zapytaniem, kiedy pan Starosta wystąpi do Wojewody 
o opinię rzeczoznawcy w sprawie wykupu gruntów na drodze 1542 Albigowa – Wysoka 
– Sonina, kiedy będzie wycena.  
Pan Starosta opowiedział, że na to zapytanie zostanie udzielona w formie pisemnej.  
 
Radny Janusz Bester zwrócił się z zapytaniem: 
1) jakie jest źródło finansowania zadania: remont drogi 1513 w gminie Czarna i jak to 

się ma do inwestycji Albigowa – Wysoka – Sonina, czy na te obydwie inwestycje 
wystarczy środków finansowych, 

2) prośba o przeanalizowanie wybudowania dodatkowych miejsc parkingowych po obu 
stronach drogi przy ulicy Żeromskiego w Łańcucie w związku z remontem 
ul. Żeromskiego, ponieważ jest problem z miejscami parkingowych przy stacji 
kolejowej, te, które są, są niewystarczające.  

Pan Starosta odpowiadając poinformował, że na ulice Żeromskiego i Wyszyńskiego jest 
już gotowy projekt i nie ma możliwości zmiany. Natomiast, jeśli chodzi o parkingi jest 
rozważana większa ilość miejsc parkingowych przy dworcu PKP w stronę zachodnią od 
dworca PKP. Odnośnie remontu drogi w gminie Czarna poinformował, że jest gotowy 
projekt i że gmina Czarna zabezpieczyła środki finansowe na ten cel zgodnie 
z parytetami.  
Natomiast przy drodze Albigowa – Wysoka – Sonina jest większy problem ze względu 
to bardzo dużą gęstość działek i zaludnienia. 
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniami: 
1) czy wnioski na ul. Żeromskiego i Wyszyńskiego oraz II etap Tarnawki będą składane 

w ramach funduszu dróg samorządowych, 
2) czy będzie przedmiotem obrad komisji Rady Powiatu strefa płatnego parkowania 

przy ulicy 3-go Maja w Łańcucie, 
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3) czy coś się dzieje w temacie przejęcia szkoły medycznej od Marszałka 
Województwa, 

4) na jakiej zasadzie odbywa się współpraca z radiem VIA, 
5) prośba o dokładniejsze sprawdzanie sprawozdań z prac zarządu ponieważ są 

pomylone nazwy ulic. 
 
Pan Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu chce się posiłkować decyzją Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
odnośnie ulicy 3-go Maja.  
Odnośnie sprawozdana przekazał, że chodzi o ulicę Kościuszki, a nie Zamkową.  
Odnośnie szkoły medycznej stwierdził, że sprawa ta jest procedowana w kierunku 
przejęcia szkoły.  
Odnośnie współpracy z radiem VIA pomysł wyszedł od radia VIA, zaproponowano 
samorządom współpracę/ promocję. Powiat Łańcucki wykupił 4 audycje w każdy 
kwartale po jednej audycji.  
 
 
Ad. 10.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Na wstępie Przewodniczący Rady Powiatu odczytał wnioski Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Pomocy Społecznej. 
 
Ryszard Kucha Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił się z wnioskiem o zmianę 
w statucie Powiatu Łańcuckiego zapisów dotyczących terminu sporządzenia protokołu 
z posiedzenia kontrolnego, ponieważ jest on za krótki. Komisja Rewizyjna nie jest 
w stanie przygotować protokołu w ciągu 7 dni, który byłby podpisany przez wszystkich 
członków komisji i kierownika kontrolowanej jednostki.  
 
Radny Michał Mac poinformował, że w ostaniem czasie została podpisana umowa 
pomiędzy ZDP a ŁZK odnośnie sprzątana dróg powiatowych znajdujących się na 
terenie miasta i zaapelował, aby tę współpracę podjąć. Przypomniał też odnośnie apelu, 
który Rada Miasta skierowała do powiatu w sprawie odśnieżania dróg. 
Następnie zapytał odnośnie planowanego zajadu ministrów w Łańcucie.  
Pan Starosta poinformował, że jest przygotowywana wizyta w miesiącu kwietniu, 
organizatorem jest strona rządowa.  
 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem, jaki jest klucz dobierania inwestycji 
drogowych, czy jest lista dróg do złożenia na dzień 12 kwietna, jakie drogi znajdą się 
na tej liście i kto będzie o tym decydował, czy tylko zarząd czy rada powiatu? 
 
Pan Starosta odpowiedział, że do tego typu przedsięwzięć projekty przygotowywane są 
przez lata. Obecnie jest to Tarnawka II, projekt ul. Wyszyńskiego, Żeromskiego oraz 
projekt w Gminie Czarna i będzie gotowy projekt w Gminie Łańcut. Przygotowany 
projekt posiada też Gmina Białobrzegi. Do tej pory samorząd powiatu kierował się 
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następującymi priorytetami: pieniądze pozyskane z UE, środki pozyskane z budżetu 
państwa oraz współpraca z gminami.  
 
Radna Monika Roman wypowiadała się odnośnie spotkania Rady Osiedla Wschód 
i wyboru zarządu oraz sposobu zaplanowanej trasy łącznika i reprezentacji 
mieszkańców Osiedla Wschód. Stwierdziła, aby być wobec siebie uczciwym. Nie 
można bezkarne i anonimowo oskarżać radnych i niszczyć opinii radnych.  
Radna wypowiadała się w kwestii dotyczącej pracy w samorządzie oraz traktowania 
radnych na sesji przez niektóre osoby. Poprosiła o pobranie danych osobowych 
mieszkańca powiatu obecnego na sesji. 
 
Głos w tej sprawie zabierali: 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu,  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Michał Mac, 
Radny Jan Magoń, 
Zbigniew Bieniasz mieszkaniec Łańcuta. 
 
Głos w powyższym punkcie zabierał także: 
Radny Jan Panek zawnioskował do Przewodniczącego Rady o nie dopuszczanie do tego 
typu dyskusji pomiędzy radnymi a mieszańcami.  
Poparł wniosek radnego Ryszarda Kuchy o wprowadzenie poprawek w statucie Powiatu 
Łańcuckiego. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że nie będzie ograniczał wypowiedzi Radnych.  
 
Odnośnie zmian statutu wypowiadał się radny Zbigniew Grad przypomniał, że zwracał 
się w tej sprawie na II sesji RPŁ głównie miał na myśli nowe uprawnienia radnych 
i interpelacje radnych, jak technicznie ma to wyglądać i do tej pory nie zostało to 
uregulowane.  
W związku z powyższym zgłosił wniosek o wydanie opinii przez Radcę Prawnego, czy 
statut jest zgodny z prawem i czy zawiera wszystkie elementy niezbędne do sprawnego 
funkcjonowania powiatu.  
 
Radca prawny Marcin Mazur przekazał, że przygotuje opinię prawną. Ponadto 
powiedział, że uregulowania prawne, czy kwestie dotyczące zgłaszania interpelacji nie 
muszą być zawarte w statucie, ponieważ uregulowania te obowiązują wprost z ustaw. 
Statut powinien zawierać uregulowania, które nie są zawarte w innych przepisach. 
Ponadto poinformował, że odnośnie nowych uprawnień radnych kwestia ta została 
przekazana na jednej z narad pana Starosty z naczelnikami.  
 
Radny Jan Magoń zawnioskował, aby na kolejnej sesji powołać trzy osobową komisję 
ds. zmian statutu. 
W tej spawie wypowiadał się pan Starosta, który stwierdził, ze wniosek Komisji 
Rewizyjnej jest zasadny i Zarząd Powiatu przygotuje odpowiednią uchwałę.  
Radny Ryszard Kucha zapytał, czy w takim razie niedotrzymanie terminu 7 dniowego 
będzie w porządku.  
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Radca prawny poinformował, że termin 7 dniowy jest terminem instrukcyjnym i nie ma 
z tego tytułu żadnych sankcji, kontrola będzie ważna.  
 
 
Ad. 11.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Protokół Nr IV/2019 z dnia 30 stycznia 2019 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 12.  
Sprawy różne. 
 
 
W sprawach różnych głos zabierali: 
Radny Zbigniew Grad poinformował, że w okresie międzysesyjnym złożył interpelację 
dotyczącą problemów wypłaty odszkodowań na skutek zdarzeń drogowych z udziałem 
dzikiej zwierzyny i sposobu oznakowania dróg powiatowych w tym zakresie, 
przedstawił swoje spostrzeżenia w tej sprawie.  
Mając na uwadze powyższe radny Mariusz Rejman zaproponował, aby ponownie 
zebrała się Komisja Rewizyjna i odnośnie powyższego przeprowadziła c.d. kontroli 
w ZDP w Łańcucie.  
 
Radny Jan Panek wypowiadał się w sprawie przeprowadzonej modernizacji granic na 
terenie Gminy Rakszawa, ponieważ wiele osób po modernizacji dowiedziało się, że 
przekwalifikowano masę działek, co wiąże się ze wzrostem podatków. W związku z tym 
zwrócił się z następującymi zapytaniami: 
1) kto zlecił firmie dokonującej pomiary przeklasyfikowanie działek, 
2) dlaczego przeklasyfikowanie zostało zrobione potajemnie, nie poinformowano 

o tym właścicieli działek (właściciele działek powinni zostać o tym poinformowani 
indywidualnie, że dany grunt został przekwalifikowany),  
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3) Wójt Gminy Rakszawa poinformował mieszkańców, aby sprawdzali swoje działki 
i składali odwołania, ale dlaczego to mieszkańcy muszą udowodnić, że zostali 
poszkodowani?.  

 
Pan Starosta poinformował, że odpowiedź w tej sprawie zostanie udzielona Radnemu 
na piśmie.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wpłynęło pismo III Podkarpackiej 
Brygady Obrony Terytorialnej o udzielenie informacji, czy państwo radni są 
żołnierzami obrony terytorialnej, prośna o zgłoszenie tego faktu.  
 
 
Ad. 13.  
Zakończenie. 
 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
VI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała: 
 

Renata Czechowicz 
 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


